
 
 
 
 
Brev från SPF:s pensionärrådsrepresentanter. Vi har ju inte hört något på länge! 
 
 
 
Hej! 
 
Som jag berättade i förra brevet så har inga beslut tagits vad gäller pensionärsråd i våra 4 
stadsområde. Vi bjöds in till ett nytt digitalt dialogmöte den 1 november.  
De som höll i mötet var Elisabeth Lann, Babbs Edberg, Björn Ek Wahlqvist och Maja Philis (sekr).  

1. Som anledning att man inte kommit igång angavs att med nuvarande 
parlamentariska representation räcker nämndens ledamöter inte till för att bemanna 
4 råd. 

2. Vi hävdar fortfarande att 4 råd är enda alternativet om man vill att närdemokratin 
ska fungera och att frågorna i råd ofta är verksamhetsnära. Vi menar att vi då kan 
minska ner på antal möten istället om det är för betungande för politikerna. 
Dessutom är vi inte intresserade av partitillhörighet utan mer att personerna har 
inflytande, engagemang och att man för frågorna vidare till nämnden.  

3. Nästa steg är att våra synpunkter skulle lämnas över till presidiet i ÄVO för intern 
diskussion. Ett nytt förslag kommer därefter att skickas ut och vi kommer efter några 
veckor att bjudas in till ett nytt möte för ev. fler synpunkter. Kanske kan mötet bli i 
november/december. Vi vet inte.  

Så är läget nu i början av november 2021. 
 
Hälsningar 
Lena Gustafsson, Ewa Ericson och Britt Johansson som deltog som representanter för SPF Seniorerna.  

 
 


